

Afdelingsbestyrelsesmøde – Straussvej, BSH afdeling 13



AFD. 13
Bestyrelsen

Sted:	Gildesalen, Straussvej 90
Dato og tid:	Fredag den 22.3. kl.11 i gildesalen.

Deltagere:	Steffen, Vinni, Ulla, Lene
Fraværende:	Kirsten, Nadine, Paul
Mødeleder:	Steffen
Referent:	Vinni
Forplejning:	Ulla

	Ansvarlig	Dagsorden	Orientering, drøftelse eller beslutning
1.	Mødeleder	Drøftelse og godkendelse af dagsorden Herunder aftale pause.	Godkendt.
2	Alle	Opfølgning på opgaver fra sidste referat Herunder orientering om opdatering af gildesalen (Vinni)	Der laves en opdateret liste over inventar i gildesalen og hænger op. Ting vi har i overskud kommer der en liste i google docs, så vi ved hvad vi har som vi kan supplere op af.
3.	Alle	Videre orientering om Loppe/kræmmer/krea og plantemarked. Arbejdsgruppe nedsat: Steffen, Vinni, (Nadine)Paul, Lene. Arbejdsgruppen skal aftale et planlægningsmøde.	Tarsk force kræmmer marked. Mødes d. 2 april kl 14:30.
4	Kasserer	Er der nyt vedr. regnskab?	Intet.
5	Alle	Emner til drøftelse: a. Opfølgning forslag og ønsker fra sidste afdelingsmøde 2023 i Anlægspavillionen. Se evt. referatet, som jeg har lagt ind på google docs. Umiddelbart ses flg. emner: <ul style="list-style-type: none"> - Kabel/fibernet - Fugtproblemer i boligerne - Hækplanter - clever-ladestandere 	Afd møde d. . 15 Maj Kirsten kontakter boligselskabet omkring, om der er lavet nogle aftaler med fibernet, kan vi få det fra nogle udbydere? Beboerne kan søge ved boligselskabet om genvækst over råderetten. Kirsten snakker med boligkontoret omkring, hvad der ellers kan gøres. Kan boligkontoret komme med et tilbud, hvad det koster for lejlighederne at få genvækst. Viceværten udskifter hæk planter hvor der er behov og ellers bliver hækken klippet ned, så den kan skyde op på ny. clever-ladestandere Man må godt holde på pladserne, hvis ikke der er el biler til ladning.
6		Runde med nyt fra medlemmerne Hvad rører sig i afdelingen lige nu? Hvordan har vi det?	

7	<i>(Kirsten)</i>	<i>Nyt fra boligkontoret. Kirsten sendes en besked i Messenger til alle, hvis der er nyt inden mødet. Afventer tilbagemelding vedr. bestyrelsesmedlemmers leje af gildesalen</i>	Der er aftalt, at vi må låne gildesalen gratis 1 gang om året, men hvor vi selv skal gøre rent. Så der er ikke nogle udgifter i denne forbindelse. Dette gælder både for bestyrelsen og aktive suppleanter. Gæsteværelset, betaler vi 100 kr for, pr. overnatning ligesom de andre beboere.
8	Alle	Næste møde(r)	6 April kl 12:00
9	Alle	Evt.	Der indkøbes små kaffefløde. Der spørges på boligkontoret, om de vil dække udgifter udover de 150kr som beboerne selv betaler ved tilmelding til sommerfesten .
10	Mødeleder	Evaluering af mødet	
11	Mødeleder	Formidling af referat mm. Indhold/omdeles eller blot ophænges?	Der bliver ikke lavet noget, før næste møde.